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debatt och brev

lingsarbetet omman genom-
för det systematiskt och ut-
värderar det.

Erfarenheterna av denna pro-
cess kommer definitivt att
medföra att den blir bättre
nästa gång.Men utan den
hade vi stått kvar på ruta ett.
Västerbottens läns landsting,
möjligen även övriga sjuk-
vårdshuvudmän i Sverige och
internationellt, hade saknat
detta rika underlag för att dis-
kutera hur en ändamålsenlig
prioriteringsprocess bör ut-
formas.
Vi känner oss tryggamed
att hela ledningsorganisatio-
nen arbetademed höga ambi-
tioner och på fullt allvar. Det
resultat vi fått kommer ur ett
hederligt arbete, som vi är
stolta över.

■ Potentiella bindningar eller
jävsförhållanden: Inga uppgivna.

■ Jag har länge använtmig av
en PIN-kod när jag ringt in
recept, detta har varit smidigt
och utan krångel. Stor blev
därförmin förvåning när pro-
ceduren plötsligt upphörde
att fungera, »ogiltig PIN-kod,
försök igen«. På apotekets te-
lefonservice kundeman inte
gemig någon förklaring till
varförmin kod avregistrerats.

Nåväl, jag fick en ny kod, den
fungerade ett tag,men efter
en tid var det stopp igen. Den
receptarie jag till slut kom
fram till frågade då om jag
möjligen fått någon kod på
apoteket förmin egnamedici-
ner. Ja, det hade jag ju! Jag
hade till ochmed fått en ny
kod efter ett halvår eftersom

jag råkat slänga den första.
På detta sätt fick jag därför
reda på attman som läkare
har sammaPIN-kod för sina
apoteksärenden i tjänsten
som för sina personligamedi-
ciner. Därför hademin kod
automatiskt avregistrerats
varje gång jag hämtade ut en
kod på apoteket förmina egna
mediciner! Hurmånga kolle-
ger känner till att det funge-
rar så? Flera receptarier, både
på apotekets telefontjänst och
ute på apoteken, känner i var-
je fall inte till det här, jag har
frågat.

Jag känner mig inte riktigt be-
kvämmed att det ska vara
samma kod. Imitt arbete har
jag krav påmig att förvara re-

ceptmmså att de ärmaximalt
skyddade,men koden till
mina privata apoteksärenden
behöver inte samma skydd.
Men visst, jag kan hantera det
omdet bedöms nödvändigt
att det ska vara så här.

Det som däremot stör mig
mycketmer är bristen på in-
formation!Hur tänker Apo-
teksbolaget?Nog borde väl
detta vara en viktig informa-
tion till alla läkare (vi kan
också behövamediciner!), så
attman dels skyddar koden
rätt, dels slipper trassletmed
att den plötsligt inte fungerar?
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Viktig (!) information
om PIN-koden till apoteket




